
  
 
 
 
 
 

 

18. společné zasedání krajských valných hromad partnerských krajů – 

Královéhradecký kraj a Pardubický kraj 

   

Příloha č. 20 

Zápis z jednání    

24.4.2024, Pardubice – Nemošice, začátek jednání v 18:20 hodin. 

Valné hromadě předcházelo od 18:00 hodin slavnostní vyhlášení ankety Regionální 

florbalista/florbalistka sezóny. 

Přítomni: viz prezenční listina příloha č.17, 18 

Regionální výkonný výbor: Renáta Typlová, Lenka Jansová, Tomáš Pokorný, Tomáš Faltejsek, 

Ondřej Laška, Václav Křepelák 

Sekretariát: Pavlína Droznová, Aleš Jansa 

Hosté VH: Příloha č. 19 

 

1) Zahájení jednání 

Úvodu se ujala Hejtmanka Pardubického kraje Renáta Typlová, přivítala účastníky jednání, seznámila 

je s několika organizačními informacemi a navrhla schválení programu jednání v následujícím pořadí:  

1. Prezence 

2. Úvod 

3. Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

4. Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

5. Aktuální informace vedení ČF 

6. Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

7. Činnost výkonného výboru a komisí regionu 

8. Zpráva mandátové komise 

9. Přehled hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

10. Písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Královéhradecký a Pardubický  

11. Diskuse 

12. Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

13. Zpráva volební komise 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

2) Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

Delegáti schválili program jednání, jednací a volební řád jednomyslně. 
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3) Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

Renáta Typlová navrhla, aby pracovní předsednictvo pracovalo ve složení VV: Renáta Typlová, 

Lenka Jansová, Tomáš Pokorný, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Václav Křepelák.   

Delegáti schválili návrh jednomyslně. 

Pracovní předsednictvo navrhlo, aby: 

Mandátová komise pracovala ve složení: Daniel Suchý, Tomáš Balachoncev, Tomáš Zíbr 

Volební komise pracovala ve složení: Ondřej Jiránek, Vít Drašar, Jeroným Žižka 

Delegáti schválili obě komise jednomyslně. 

 

4) Aktuální informace vedení ČF 

Petr Musil zrekapituloval sezonu 2023/2024 s tím, že vyzdvihl především sportovní úspěchy, a to 

bronzovou medaili z MS žen 2023 v Singapuru a vítězství Tatranu Střešovice v Champions Cupu. 

Dále informoval o novém významném partnerovi ČEZ a Superfinále florbalu, které bylo organizačně 

výborně zvládnuté a zaznamenalo divácké rekordy. Petr Musil informoval o pozici florbalu v ČR, kde 

se florbal dostal mezi top 30 prioritizovaných sportů a seznámil účastníky s informacemi z NSA, 

včetně připravované povinnosti členských příspěvků, které budou povinné pro dotační výzvy NSA. 

Následně informoval o finanční situaci ČF, konkrétně o střednědobé finanční strategii. Petr Musil 

informoval o nových opatřeních týkajících se valných hromad s akcentem na správné a zdravé 

nastavení kultury ve florbalovém hnutí. Závěrem svého vystoupení připomněl MS žen 2025, které 

proběhne v Brně a Ostravě. 

5) Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

Lenka Jansová přednesla zprávu o stavu rozvoje florbalu v regionu. Podrobně pohovořila o 

rozvojovém plánu, kterým se region řídí po celou sezónu. Dále pak o členské základně, počtech 

družstev a o dotacích. Upozornila na řadu regionálních projektů, ke kterým se blíže vyjádřili 

předsedové komisí ve svých zprávách. Zpráva je v příloze č. 4. 

 

6) Zpráva o činnosti VV HKaPA za období od června 2023 do dubna 2024 

Pavlína Droznová stručně shrnula Zprávu o činnosti VV za uplynulou sezónu – zpráva je v příloze č. 

5. Dále vystoupili se svými příspěvky předsedové jednotlivých komisí – viz přílohy č. 6, 7, 8, 9 a 10.  

 

7) Zpráva Mandátové komise  

Daniel Suchý přednesl zprávu mandátové komise – viz příloha č. 14. 
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8) Přehled hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

Aleš Jansa seznámil VH s plněním rozpočtu v roce 2023 a s aktualizovaným rozpočtem na rok 2024 

– viz přílohy č. 11 a 12.  

Delegáti schválili aktualizovaný rozpočet jednomyslně. 

 

9) Písemné návrhy na změny předpisů 

Tomáš Pokorný shrnul změny v předpisech soutěží na příští sezónu. Ve stanovené lhůtě nedorazily 

žádné písemné návrhy ze strany zástupců oddílů. 

 

10) Diskuse 

Ondřej Jiránek přednesl tři body do diskuse a požádal o jejich zodpovězení. 

1. Připomínka ke KMM – dle zprávy mají chodit pozvánky na výběry 14 dní před akcí. Podle praxe 

je však doba rozesílání kratší. 

• Tomáš Faltejsek vzal na vědomí a dojde k nápravě. 

2. Zeptal se Ondřeje Lašky na spokojenost práce své komise. Dotázal se, jestli bude osobně 

přítomný na Míchačce a jestli přemýšlel o tom, jak Míchačku vylepšit. 

• Ondřej Laška připustil, že komunikace nebyla optimální, nicméně přislíbil zlepšení. Potvrdil 

svou přítomnost na Míchačce. 

• Navázal Lukáš Laštovička, který poukázal na kolizi termínů dvou akcí v regionu. Na RVV 

09/2023 byl schválen termín konání regionální akce Míchačka (akce pořádaná ČF) 8.5. 

2024. Tento termín je v kolizi s akcí pořádanou soukromým subjektem Talent grinding 

academy (s.r.o.), ve kterém jsou dva ze tří jednatelů (Ondřej Laška a Tomáš Faltejsek) 

zároveň členy RVV HKaPA. Lukáš Laštovička poukázal nejen na termínovou kolizi, ale 

také kolizi věkových skupin hráček. Lukáš Laštovička vnímá tuto záležitost jako střet 

zájmů, a to především ve vazbě na roli člena RVV vs. akce pořádané soukromým 

subjektem v termínové kolizi. 

 

• Ondřej Laška argumentoval plnou termínovou listinou, kdy je těžké najít volné termíny pro 

uspořádání podobných akcí. Dále uvedl, že tento dovednostní den je zpoplatněný, je 

cílený na jinou věkovou kategorii a že není jediný jednatel ve firmě. Dále pak, že snaha 

byla vyhnout se Dovednostním dnům, které uspořádá region v květnu. Upozornil také na 

to, že 8.5. 2024 dochází v regionu i k dalším akcím podobného typu. 

o Petr Musil doplnil, že se situací zabýval také celostátní VV. Petr Musil vidí problém 

ve vytváření konkurenčního prostředí a termín vidí jako nešťastně zvolený. 
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• Tomáš Faltejsek doplnil, že ke dni 24.4. jsou na Skills day přihlášena čtyři děvčata, která 

věkově spadají do kategorie, pro kterou je vypsána Míchačka. 

 

• Ondřej Laška na dotaz o vylepšení Míchačky odpověděl, že neví, jak jí dále posunout, ale 

bude rád za každý návrh. Připomněl zajištění triček pro všechny účastnice. 

• Ondřej Jiránek má pocit, že Míchačka je jedinou prací KŽF za celou sezónu a jinou práci 

příliš nevidí. 

• Ondřej Laška nesouhlasí, pohovořil o chystaném semináři zaměřeném na ženský florbal a 

propojení s KTM. 

3. Ondřej Jiránek požádal prostřednictvím KMM o apel na trenéry a vedoucí družstev, aby nežádali 

po rozhodčích porušování předpisů a pravidel. Konkrétně má na mysli, aby členové realizačních 

týmů nechtěli po rozhodčích povolení k nástupu neregistrovaných hráčů či hráčů, kteří přijedou 

až po začátku utkání. Mladší rozhodčí podle něj zkušenějším trenérům nezvládnou odporovat a 

podřídí se jejich vůli – obzvláště, pokud s tím souhlasí i vedoucí druhého družstva. 

Žádá o vytvoření metodiky o správném jednání, která bude obsahovat také pomoc v rámci 

povinností. Rád se sám zapojí. 

• Tomáš Faltejsek – nerozumí, proč se tomu rozhodčí podřizují, nicméně vítá pomoc při 

tvorbě materiálu ze strany Ondřeje Jiránka. Určitě souhlasí s tím, že se pravidla nemají  

ohýbat. 

• Radek Hrdlička – potvrzuje tlak na rozhodčí a v případě, že rozhodčí neustoupí, čelí tlaku 

od účastníků ještě před začátkem zápasu a následně i v utkání. 

• Renáta Typlová – tento bod uzavřela s tím, že ho zařadí na jednání VV, které se uskuteční 

po skončení VH a kde se zainteresované komise vyjádří a nastaví kroky realizace. S tímto 

závěrem O. Jiránek souhlasí. 

  

11) Volba delegátů na VH ČF 

Proběhla volba delegátů na VH – viz příloha č. 15 

 

12) Návrh usnesení Valné hromady ČF 

R. Typlová předložila delegátům soubor usnesení – viz příloha č. 16. 

Delegáti schválili soubor usnesení jednomyslně. 
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13) Závěr jednání 

R. Typlová poděkovala účastníkům 18. společného zasedání krajských valných hromad partnerských 

krajů Královéhradeckého a Pardubického za aktivní účast na jednání a popřála jim mnoho úspěchů 

v dalším období.  

 

Jednání bylo ukončeno ve 20:00 hodin. 

 

Pavlína Droznová 

 

Regionální koordinátorka 

Český florbal, Královéhradecký a Pardubický kraj 


